
   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Notulen van extra algemene leden vergadering van 6 maart 2025. 

 

Aanwezig namens het bestuur: Marco Verheijen (voorzitter), Twan Baltussen (TC), Gerben van der Bolt (bestuurslid), 

Koert Knoops (accommodatie), Jarno van Duijnhoven (kantine), Alex Jans (Jeugdcommissie) 

Afwezig met kennisgeving: Bettine Jans (secretaris), Patrick van de Cruijs (penningmeester) 

 

1. Opening: Om 21.30 uur opent de voorzitter de extra jaarvergadering over investering ‘opfrissen jeugdhoek in de 

kantine’. Hij heet iedereen van harte welkom. Ook deze keerjaar zijn ook ouders van jeugdleden t/m 16 jaar 

uitgenodigd. Bettine en Patrick zijn met kennisgeving afwezig. 

 

 

2. Presentielijst 

Uitgenodigd:   553 personen 

Afgemeld:    21 personen 

Aanwezig:    44 personen 

Afwezig zonder kennisgeving: 488  personen 

 

3. Toelichting plannen investering jeugdhoek kantine 

Gezien de investering > € 15.000,- is, is conform de statuten, goedkeuring van de ALV nodig. 

Koert licht aan de hand van een presentatie met o.a. de aanleiding, een impressie van de nieuwe jeugdhoek, door te 

voeren veranderingen, opsomming van de leveranciers voor de uitvoering een overzicht van de kosten en de 

uitvoeringsplanning toe.  

Kosten zijn begroot op ca € 26.000,- incl. BTW. Misschien kan hier nog 20% subsidie op worden verkregen in 2026, 

of sponsoring door uitvoerende sponsoren. Deels evt. BTW-verrekening. Financiering zal deels plaatsvinden uit de 

voorziening interieur kantine en verder afgeboekt van de spaarrekening. 

Gestelde vragen: 

 
a. Koos Aben: jaar of 25 terug besproken dat Constantia geen kinderopvang is, veel geld in verhouding, 

subsidie is vraagteken, in beleving niet verstandig om zoveel geld uit te geven. Uitbreiding banken is goed, 
maar stem tegen voor dit plan. 
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b. Maurice Oteman: is er rondvraag gedaan bij andere verenigingen, antwoord nee, Oploo maakt gebruik 
speeltoestellen. Bij JVC is niet goed bevallen is ervaring van Maurice.  

c. Koen vd Cruijsen: bij Kleine kanjers, veel ouders, geen plek voor kinderen, dit is echt nodig. Ouders komen, 
andere kinderen gaan mee, maar hier zijn wel voorzieningen nodig voor opvang kinderen.  

d. Hennie van Mill: waarom gaan we de bank doortrekken, donderdag ruimte genoeg, zondag zit veel buiten. 
Vind het erg veel geld.  

e. Sonja Daverveld: kan dit eenvoudiger uitgevoerd worden, tafel en stoeltjes zetten en kosten zijn stuk lager 
Koert, wil samenhang en gecentreerd houden. 

f. Eric Martens: wil men in de toekomst kinderdagverblijf maken, doen andere dorpen wel. Marco: nog niet de 
bedoeling, zijn wel mogelijkheden. 

g. Alex Jans: niet alleen kleine kanjers, ook O7, O8 en O9, hier is ook veel behoefte. Misschien zelfs tot O11 
zonder dat kinderen iets anders kunnen doen. Ook schermtijd, maar ook andere dingen. 

h. Carlo Koenen: bedrag is niet alleen voor kinderhoek, maar ook deels voor senioren. Dus bedrag is 
gedeeltelijk. 

i. Dirk Vloet: Kinderhoek is dus ca 1500,-  
j. Martien vd Heijden: iets meer over kastenwand vertellen. Koert: idem a la dokter kastenwand, opslag 

kleurtjes, etc.  
k. Michel Juarez: is midden een dartbord en links een scherm? Goede vraag 
l. Cor Selten: komt dit vanuit JC? Koen antwoord: Nee, veel vragen vanuit ouders van de jeugd. 
m. Koos Aben: faciliteert de club van 50 hier niet in. Driek: dit jaar 100 jaar, misschien voor volgende jaar 

indienen als suggestie (in april weer vergadering).  
n. Jan van Haare: bedrag was niet voor club van 50 bekend, daarom hier niet op gestemd. 

 
 

4. Stemming over investering jeugdhoek kantine 

Middels handopsteking vindt een stemming plaats door de aanwezige leden: 

Uitkomsten stemming uitvoering plan: 

30 voor, 11 tegen. 

Besluit: Akkoord op het voorstel ! 

 

Jan Pluk: na de stemming, uniformiteit en neutraal, moet je dit wel doen? 
Bud Polman: kritisch kijken wat kan men zelf, waardoor kunnen we kosten beperken. 
Jan van Haare: vrijwilligers, op dinsdag willen we wel wat betekenen 
 

 

5. Mededelingen 

a. Consumptieprijzen ‘foodartikelen’ keukentje.  

Gezien de gestegen inkoopkosten heeft het bestuur besloten tot een verhoging van de verkoopprijzen. 

 

Artikel Oude 

prijs 

Nieuwe prijs 

Panini's € 3,50 € 4,00 

Tosti € 2,00 € 2,50 

Worstenbroodje € 2,50 € 3,00 

Broodje frikandel/kroket/ 
hamburger 

€ 2,00 € 2,50 



   

 

Losse frikandel/kroket/ 

hamburger 

€ 1,50 € 2,00 

Frikandelbroodje € 1,50 € 2,00 

Snoep (Snicker, Mars, ed.) € 1,00 € 1,50 

O2 drink € 2,50 € 3,00 

b. Rookvrij sportpark 

Het bestuur geeft complimenten aan de rokers die inmiddels buiten het sportpark van Constantia roken. 

 

c. Harmonisatie accomodatie LvC   

Stand van zaken 

Een herziene rapportage over de 0-meting ontvangen. 

Een nieuw financieel voorstel ontvangen (in november), ca. 10% minder dan het voorstel van september jl.  

 0-meting uitgevoerd vorig jaar; rapport ontvangen (3e versie in november).  Contracten voor 30 jaar  1e indicatie mogelijkheden: Voorstelbedragen nov 2024 o Harde privatisering € 3,1,- mio (€ 3,5 mio) o Privatisering met jaarlijkse instandhoudingsbijdrage € 97.186,- (€ 112.500,-) o Huurconstructie, jaarlijks € 64.791,- (€ 75.200,-) (nu € 4000,-) o Verduurzaming accommodatie nog onduidelijk   Vervolgstappen o Gesprek met gemeente over vervolg: maart/april 2025 

d. 100 jarig bestaan WVV Constantia 

Op 31 mei 2025 bestaan we 100 jaar, tijdens Stertoernooiweekend. Feestweekend in 14/15 juni  2025. Momenteel 

jubileumshirts te koop. 

 

6. Rondvraag 

 
13. Sluiting. 

Om 22.20 uur sluit de voorzitter de vergadering en bedankt iedereen voor zijn aandacht en inbreng.  

 

 


